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Srbija i Crna Gora su jedi-
ne države Zapadnog Balka-
na koje će u Strategiji Evrop-
ske komisije dobiti jasan ka-
lendarski rok o mogućem 
pristupanju u Evropsku uni-
ju EU do 2025. godine, dok se 
datumi za evropske integra-
cija ostale četiri zemlje regi-
ona neće spominjati.

Kako prenosi Radio Slo-
bodna Evropa, ovo se navo-
di u najnovijoj i konačnoj 
verziji Strategije o kredibil-
noj perspektivi Zapadnog 
Balkana, čiji je tekst usvo-
jen na jučerašnjem sastan-
ku šefova kabineta u Evrop-
skoj komisiji.

“Pregovori o pristupanju 
su u toku sa Crnom Gorom 
i Srbijom. Sa snažnom poli-
tičkom voljom, pružanjem 
realnih i održivih reformi 
i definitivnim rješenjima 
sporova sa susjedima, one 

bi potencijalno bile spre-
mne za članstvo u perspek-
tivi do 2025. godine”, navodi 
se u konačnoj verziji Strate-
gije EK.

Visoka predstavnica za 
spoljnu i bezbjednosnu poli-
tiku Evropske unije (EU) Fe-
derika Mogerini i komesar 
za evropsku susjedsku po-

litiku i pregovore o prošire-
nju Johanes Han predstavi-
će danas u Strazburu novu 
Strategiju proširenja.

Dokument “Vjerodostoj-
na perspektiva proširenja za 
Zapadni Balkan” obuhvatiće 
opšte smjernice za brži pro-
ces integracije svih država 
regiona i konkretnije datu-

me za evaluaciju postignu-
tog u Crnoj Gori i Srbiji.

EU je, kako se navodi, po-
oštrila jezik u poglavlju vla-
davine prava, u tekstu stra-
tegije o Zapadnom Balkanu 
i jasno upozorava da će ze-
mlje regiona postati članice 
EU, “ali ne u stanju u kojem 
su one danas”.

U najnovijoj verziji Stra-
tegije za Zapadni Balkan 
navodi se da je politička eli-
ta u zemljama regiona po-
vezana sa kriminalnim 
strukturama.

“Zemlje danas pokazuju 
jasne elemente ‘zaroblje-
ne’ države, uključujući veze 
sa organizovanim krimina-
lom i korupcijom u svim ni-
voima vlade i administra-
cije, kao i snažno uplitanje 
javnog i privatnog interesa”, 
ističe se u najnovijoj verziji 
Strategije.  A.N.

JEDINO CRNA GORA I SRBIJA 
DOBIJAJU KALENDARSKI ROK

PREDSTAVLJANJE STRATEGIJE PROŠIRENJA DANAS U STRAZBURU
Mustafić na 
Molitvenom 
doručku

Direktor Zavoda za zapo-
šljavanje Suljo Mustafić će 
na poziv članova Kongresa 
Sjedinjenih Američkih Drža-
va prisustvovati Nacional-
nom molitvenom doručku u 
Vašingtonu, čiji je domaćin 
američki predsjednik Do-
nald Tramp.

Poziv za Nacionalni mo-
litveni doručak, koji počinje 
danas, u ime članova Kon-
gresa uputili su Charlie 
Crist i Randy Hultgren.

“Iz Kongresnog odbo-
ra za doček najavili su da će 
skupu prisustvovati vladini 
zvaničnici, lideri iz SAD, di-
plomatska zajednica kao i 
prijatelji, oko tri hiljade zva-
nica iz više od 140 zemalja, 
kako bi podijelili duh prija-
teljstva i zahvalnost”, navo-
di se u saopštenju Zavoda. 

Tokom boravka u Vašin-
gtonu, Mustafić će razgova-
rati susreta sa predstavnici-
ma javnog i političkog živo-
ta, kao i predstavnicima di-
jaspore.  A.N.

KNEŽEVIĆ SE ŽALI ŠTO 
NE MOŽE DA PUTUJE

Udvostručili 
broj glasova 
u Ulcinju i 
Beranama

POSLANIK DF PISAO SAVJETU EVROPEIVAN BRAJOVIĆ 
O IZBORIMA

Lider Demokratske narod-
ne partije (DNP) Milan Kne-
žević uputio je otvoreno pi-
smo poslaničkim klubovi-
ma Parlamentarne Skup-
štine Savjeta Evrope (PSSE) 
u kojem tvrdi da crnogorski 
režim progoni Demokratski 
front, te da mu je zbog po-
stupka koji je u toku protiv 
njega zbog pokušaja tero-
rističkog napada odu-
zet pasoš. On se 
žali SE da zbog 
oduzetih put-
nih isprava ni-
je u mogućno-
sti da napusti 
zemlju, iako u 
istom obraća-
nju navodi 
da je 
s a 

kolegom Andrijom Man-
dićem to više puta uradio u 
posljednjih godinu dana, ia-
ko nije imao pasoš. 

“Zvanična istraga protiv 
kolege Andrije Mandića i me-
ne je započeta u martu 2017. 
godine. Da bi onemogućili 
naše međunarodne aktivno-
sti, Specijalno tužilaštvo i Vi-
ši sud, oduzimaju nam put-
ne isprave uz obrazloženje 
da postoji opasnost od bjek-

stva. Iako smo kolega Man-
dić i ja, nakon podizanja 
optužnice, u više navrata 
napuštali državu i imali 
mogućnost da izbjegne-
mo sudski proces, jasno i 
decidno smo saopštavali 

da je u našem in-
teresu da uče-
stvujemo u 
procesu i na 
taj način de-
montiramo 
ovaj poli-
tički mon-
tirani cir-
kus”, na-
veo  je 
Kneže-
vić.
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Socijaldemokrate (SD) su 
jedina partija čija podrška 
konstantno raste od parla-
mentarnih izbora, kazao je 
lider te stranke Ivan Braj-
ović i dodao da su na izbo-
rima u Ulcinju i Beranama 
udvostručili broj glasova.

Kako je naveo, SD su u 
Ulcinju osvojile 1.001 glas, 
što je duplo više u odnosu 
na parlamentarne izbore, 
na kojima su imali 451 glas. 
Prema njegovim riječima, 
SD su na lokalnim izborima 

u Nikšiću, Herceg Novom, 
Cetinju, Petnjici, Mojkov-
cu, Tuzima i Ulcinju uku-
pno osvojili više od 5.500 
glasova, što je više nego du-
plo bolji rezultat u odnosu 
na parlamentarne, odno-
sno 3.000 glasova više.

“Zahvaljujući tome SD su 
jedina partija čija podrška 
konstantno raste od par-
lamentarnih izbora, a uz 
DPS predstavlja jedini po-
litički subjekt koji je ostva-
rio parlamentarni status u 

svim opštinama u kojima 
su lokalni izbori održavani”, 
saopštio je Brajović.

On je zahvalio svim gra-
đanima Crne Gore koji im, 
kako je naveo, iz izbora u 
izbore pružaju sve veću 
podršku.

“Odličan rezultat ko-
ji ostvarujemo je potvrda 
da smo uspjeli da sačuva-
mo ovu plemenitu ideju u 
Crnoj Gori, na šta smo po-
sebno ponosni”, zaključio je 
Brajović.  A.N.

BS OSTVARILA PARLAMENTARNI STATUS U BERANAMA I ULCINJU

POSTIGNUT ODLIČAN REZULTAT
Bošnjačka stranka (BS) je 

saopštila da je na lokalnim 
izborima u Ulcinju i Berana-
ma postigla odličan rezultat 
i prvi put od osnivanja 2006. 
godine uspjela da ostvari 

parlamentarni status u tim 
opštinama. 

“Rast od 116 odsto u sklo-
pu sa afirmativnom akci-
jom na lokalnom nivou do-
nio nam je parlamentarni 

status u Skupštini opštine 
Ulcinj”, navodi se u saopšte-
nju. U BS su izrazili zadovolj-
stvo zbog toga što su uspjeli 
da osvoje jedan odbornički 
mandat u Beranama.

Brajović

Knežević


